
 

 
 

Bilag 1 

Formands beretning 2024 

 

Tak for fremmøde. 

 

Tak til bestyrelsen for godt samarbejde og ser frem til forsat godt samarbejde. 

Året er gået stille og roligt. Vi har fået nye naboer og vi har nok ved at være vandt til at se det lille cirkelhus når vi 

nærmere os vores egen hus.  

Der er blevet mere trafik på vores vej. Der er indført vejlaug sammen med vores nabo. Så vedligeholdelsen ikke alene 

er vores ansvar/omkostning.  

Haft p vagt i et år nu. Efter lidt problemer i begyndelsen, så går det bedre, dog plads til forbedring. Men der er blevet 

flere ledige pladser. Måske godt at holde fokus på dette i takt med at ny nabo bliver fyldt helt op. 

Har haft et vådt år, men heldigvis uden problemer i vores kælder. Det er positivt.  

Har nævnt det før i mine beretninger, men må nævne det igen. Vi har et godt naboskab. God hjælp at hente på vores 

FB side. God tone der inden.  

Vi har oplevet i skift at leverandør til vores internet, og dette skete ikke ubemærkede. Skiftet var ikke noget vi selv 

valgte, men fordi vores udbyder blev opkøbt. Her blev vores FB gruppe meget synlig og mange fik hjælp den vej 

igennem. Det var ikke optimalt, men godt at gruppen kunne træde til, når der var lidt fejl i de andre måder at give 

information på.  

Der er kommet en lille gruppe, som samler sig i fælleshuset og er kreative. Eller spiser kage! Men godt at nogle finder 

sammen. Ideer til den slags grupper er velkomne og fælleshuset står til rådighed for ”hobby” grupper. Også hvis nogle 

har lyst til at holde noget i fællesskab, så som fællesspisning, vinsmagning, legetøj byttedag eller andre ting, så kontakt 

bestyrelsen. Vær med til at skabe fællesskab og lær naboen bedre at kende. Måske er han/hun meget sød, for nogle 

kalder stedet her for singlehuset, og det kan måske ændres. 

Selv om beretninger er et tilbageblik, vil jeg se en uge frem. Så bliver det 10 år siden de første kunne flytte ind. Og vi er 

nogle som har boet her i 10 år. Nogle har skiftet lejlighed, andre bor samme sted. Der er sket meget på 10 år. 

Forskellige regninger, vi har oplevet at landet er lukket ned, haft både tørre sommer og nogle der var mere våde og 

der er desværre startede to krige. Men i alle år, har denne bygning være vores hjem, både for dem som har været med 

fra starten og dem som er kommet til i løbet af årende. Nogle er gået videre og fundet andre hjem, men jeg tror alle 

husker vores farvede gård, og ikke mindst de gode naboer. Lad os tage mindst 10 år mere med gode minder.  

 

  

http://www.lejerbo.dk/

